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Besluitenlijst Commissie Economie 
Datum 08-09-2023 
Tijd 13:30 - 17:15 uur 
Locatie Statenzaal 
Voorzitter G.W.A. Temmink 
Link naar 
videotulen: 

Commissie Economie 8 september 2023 (royalcast.com) 

Aanwezig zijn de 
leden: 

F. Babijn, C.L.M. van den Berge, C.R. Bierens, A.M. Dees-de Vries, A.J. Geluk, G. 
Heijkoop (tot 15:15 uur), J.A.M. van Hertum, E.J.A. Koppejan, D. Meulblok, J.R. 
Oudeman, F.J.D. Peutz,  P.H. van der Hoeff, M.J.A. Reinders-Stijnman, J.A. Rottier, 
B.A. Schutz, G. van Unen, P.L.E. van Veen-de Rechter en R. Zeilstra. 

Verder zijn 
aanwezig: 

J. de Bat (tot agendapunt 11), W.R.L. Nielen, A.J. van der Maas (GS), I.A.M. Curfs 
(commissiegriffier) 

Afwezig zijn de 
leden: 

M. Bos, R. de Roon, R.L.J.M. de Wit 

  
1 
 

Opening en mededelingen 
Bericht van verhindering is ontvangen van het lid Bos. Het lid de Wit wordt vervangen 
door het lid Heijkoop. Het lid De Roon wordt vervangen door het lid Van der Hoeff. 
 

2 
 

Beëdigen van burger-commissieleden 
De heer Meulblok (BBB) en de heer Zeilstra (PvdA-GL) zijn beëdigd tot burger-
commissieleden. 
 

3 
 

Vaststellen agenda 
Afdoeningsvoorstel: vaststellen 
 
De voorzitter stelt voor om agendapunt 11 te behandelen na agendapunt 6, i.v.m. de 
gewenste aanwezigheid elders van de gedeputeerde. 
De voorzitter stelt voor agendapunt 9 na agendapunt 11 te behandelen, in verband met 
de aanwezige inspreker op dit punt.  
Conclusie: agenda aldus gewijzigd vastgesteld. 
 

4 
 

Informatie-uitwisseling; d.w.z.: 
 

4.1 
 

Mededelingen van gedeputeerden 
Afdoeningsvoorstel: informeren 
Conclusie: er zijn geen mededelingen. 
 

4.2 
 

Vragen van commissieleden over het nieuws van de dag 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
 
De heer Van Hertum (PvdA-GL) en mevrouw Van Veen-de Rechter (D66) stellen 
vragen over de financiële problemen bij de Cultuurwerf. 
 

4.3 
 

Andere vragen van commissieleden over onderwerpen die niet op de agenda 
staan 
Afdoeningsvoorstel: informeren 
 

https://channel.royalcast.com/provinciezeeland/#!/provinciezeeland/20230908_1
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 De heer Van Hertum (PvdA-GL) stelt vragen over het toekennen van subsidies 
voor de restauratie van cultureel erfgoed. 

 De heer Van den Berge (SGP) stelt vragen over vrachtwagenverkeer in 
Westdorpe. 
 

5 
 

Gelegenheid om in te spreken 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
 

 De secretaris van COC Zeeland spreekt in op agendapunt 6 - E-mail COC 
Zeeland van 20 mei 2023 over Provinciaal Regenboogakkoord 2023 – 331685 

 Een burger spreekt in op agendapunt 9 - Brief burger van 16 juni 2023 over 
Ontwikkeling en stagnatie N664 – 354653 
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E-mail COC Zeeland van 20 mei 2023 over Provinciaal Regenboogakkoord 2023 - 
331685 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
 
Deze brief is door PS overgedragen ter behandeling in de commissie economie. 
 
Er zijn vragen ingediend door PvdA-GL en VVD. De antwoorden zijn opgenomen in 
iBabs. 
 
Conclusie: voldoende behandeld. 
 

7 
 

Brief GS van 11 juli 2023 over uitkomsten onderzoek Zero Emissie schepen - 
358779 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
 
Er zijn vragen ingediend door SGP, VVD, BBB en PvdA-GL. De antwoorden zijn 
opgenomen in iBabs. 
 
GS bieden de commissie in de brief aan om middels een informatiesessie een 
toelichting te geven op de huidige stand van zaken middels het presenteren van de 
uitkomsten van het uitgevoerde onderzoek door Flying Fish, C-Job, MuConsult en 
Panteia. De commissie gaat graag op dit aanbod in en verzoekt de agendacommissie 
een passend moment te zoeken. 
 
Conclusie: voldoende behandeld. 
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Brief GS van 22 augustus 2023 over Aanpassen busdienstregeling - 361970 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
 
Er zijn vragen gesteld door PvdA-GL en BBB. De antwoorden zijn opgenomen in iBabs. 
 
Toezegging van gedeputeerde Van der Maas: 
Ik zal een voorstel doen om de middelen die terugvloeien naar de Provincie vanuit de 
afschaling van Connexxion, op een andere manier te doen toekomen aan het OV in 
Zeeland. 
 
Er is een meldpunt opgericht waar mensen zich kunnen melden indien zij hinder 
ondervinden van de huidige wijziging in de busdienstregeling. N.a.v. het lage aantal 
meldingen bij dit meldpunt vraagt de heer Van Hertum (PvdA-GL) of er een QR code 



 

Pagina 3 
 

geplaatst kan worden zodat het wat toegankelijker wordt gemaakt voor de reiziger om 
contact op te nemen.  
 
Noot commissiegriffier/beantwoording via het verslag: 
Op elke halte en in elke bus staan de contactgegevens van de klantenservice (ic. het 
meldpunt). Daarnaast is het meldpunt eenvoudig te bereiken via de website van 
Connexxion. Ook met de zoekterm in Google ‘Connexxion klantenservice’ of zelfs 
‘openbaar vervoer Zeeland klantenservice’, geeft meteen het juiste resultaat. 
Daarnaast beschikt elke halte al over QR-code die naar de haltepagina met actuele 
reisinformatie gaat. Het toevoegen van een extra QR-code is niet nodig om de 
toegankelijkheid van het meldpunt te verbeteren. 
 
De heer Van Hertum (PvdA-GL) vraagt hoe de Provincie omgaat met ritten die 
uitvallen, maar niet gemeld worden, m.a.w. de verborgen rituitval. Hoe wordt dit 
verwerkt in het percentage ritten dat uitvalt? 
 
Noot commissiegriffier/beantwoording via het verslag: 
Connexxion moet elke maand tussen de 30.000 en 40.000 ritten rijden. Connexxion 
biedt deze ritten aan de reisinformatiesystemen aan (9292.nl, connexxion.nl, ns.nl, etc.) 
en tevens aan een computerserver van de Provincie. Zodra bussen gaan rijden geven 
ze seintjes aan de reisinformatie waar ze zijn, zodat de tussenliggende aankomst- en 
vertrektijden kunnen worden voorspeld. Deze seintjes gaan ook naar het systeem van 
de Provincie. Als de Provincie geen signaal heeft ontvangen van het begin einde van 
de rit, dan wordt deze rit als vervallen geregistreerd. Als de rit toch heeft gereden (bijv. 
bij een defecte boordcomputer of uitval van communicatie), dan is het aan Connexxion 
om dat te bewijzen. Het percentage uitgevallen ritten is dus het aantal ritten waarvan 
geen informatie is ontvangen gedeeld door het totaal aantal te rijden ritten. Van 
verborgen uitval kan dus geen sprake zijn. 
 
Conclusie: voldoende behandeld. 
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Brief burger van 16 juni 2023 over Ontwikkeling en stagnatie N664 - 354653 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
Deze brief is door PS overgedragen ter behandeling in de commissie economie. 
 
Er zijn vragen ingediend door PvdD, VVD en BBB. De antwoorden zijn opgenomen in 
iBabs. 
 
Conclusie: voldoende behandeld. 
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Antwoorden Statenvragen - SGP - Landbouwverkeer tussen S-D en Noord-
Beveland - 357 - 329276 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
Deze brief is door PS overgedragen ter behandeling in de commissie economie. 
 
Er zijn vragen ingediend door VVD en BBB. De antwoorden zijn opgenomen in iBabs. 
 

Toezegging van gedeputeerde Van der Maas: 
Zo snel als mogelijk wanneer er meer duidelijk is vanuit Rijkswaterstaat m.b.t. het 
landbouwverkeer tussen Schouwen-Duiveland en Noord-Beveland zal ik de afspraken 
met u delen. 
 
Conclusie: voldoende behandeld. 
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Brief GS van 14 juni over Rapport Slavernijverleden van Zeeland - 343631 
Afdoeningsvoorstel: behandelen (informeren) 
Deze brief is door PS overgedragen ter behandeling in de commissie economie. 
 
Er zijn vragen ingediend door BBB. De antwoorden zijn toegevoegd in iBabs. 
 

Conclusie: voldoende behandeld. 
 

12 
 

Besluitenlijst (concept) commissie Economie van 23 juni 2023 
Afdoeningsvoorstel: vaststellen. 
Conclusie: ongewijzigd vastgesteld. 
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Toezeggingenlijst (bijgewerkt) 
Afdoeningsvoorstel: informeren en instemmen met advies de volgende toezeggingen 
en/of moties als afgehandeld te beschouwen en af te voeren. 
Voorstel afvoeren: 
Commissie toezegging nr.: 2 
Motie nr.: 50 
De overige nummers blijven staan. 
Conclusie: de commissie stemt in met het afdoeningsvoorstel. 
 

13.1 
 

Brief GS van 4 juli 2023 over afhandeling toezegging nr. 2 29-6 - 355515 
Afdoeningsvoorstel: ter kennisneming 
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Volgende vergadering: 13 oktober 2023, aanvang 13:30 uur 
 

15 
 

Sluiting om 17:15 uur 
 

100 
 

Ingekomen stukken ter kennisneming 
 

101 
 

Brief GS van 16 juni 2022 over Jaarrekening Westerschelde Ferry 2022 - 347756 
Afdoeningsvoorstel: ter kennisneming 
 

102 
 

Brief Stichting Bewoners Belangen Wemeldinge van 14 juli 2023 over situatie 
openbaar vervoer - 359111 
Afdoeningsvoorstel: ter kennisneming 
 

103 
 

E-mail burger van 21 augustus 2023 over Zienswijze reactie op Westerschelde 
Ferry Emissievrij - 361954 
Afdoeningsvoorstel: ter kennisneming 

 




